
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PASTORAČNÍ RADY 

dne 12. října 2023 
 

Motto: Pastorační rady mohou a mají být zřizovány jen za tím účelem, aby jejich činnost podporovala 

a vedla k účinné evangelizaci společnosti, duchovnímu oživení a povznesení farností a tím sloužila k 

větší slávě Boží.  

Čl. (2) úvodu stanov pastoračních rad Arcidiecéze pražské. 

 

Přítomni: P. Ř. Žáček, S. M. Dolorosa, H. Kučerová, P. Kuželová, M. Svatošová, M. 

Šturma, J. Klápště, Z. Veselá, P. Janto 

 

K bodům z minulého zápisu: 

 

1) Příští bohoslužba s dětmi bude 12.11.2023 

2) Příští „Setkání nad tématy“ bude 6.11.2023 

3) Biblické hodiny budou i nadále probíhat online. Případné technické obtíže 

některých účastníků by mohli řešit farníci, kteří rozumí IT problematice. 

4) Pan Chytka instaloval lavice do kostela Sv. Rodiny. V této souvislosti 

informoval J. Klápště, že služba dveřníků bude zachována.  

Pan Chytka upraví ambon a oltář u sv. Martina. 

5) V neděli 22.10.2023 navštíví farnost v souvislosti se zamýšlenou obměnou 

varhan u Sv. Rodiny organolog pražského arcibiskupství pan Štěpán Svoboda 

a představí projekt. Bude zřízen účet farnosti na finanční podporu projektu.  

6) S. M. Dolorosa informovala, že údržba varhan u Sv. Rodiny spěje ke konci a 

bude urgovat její dokončení.  

7) Oprava vstupních dveří kostela Sv. Rodiny byla dokončena. 

8) První říjnový pátek 6.10.2023 se uskutečnila první pravidelná adorace 

s výstavem Nejsvětější Svátosti a účast byla hojná. 

9) P. Řehoř přidá na farní web informace ke společenství Eucharistická hodina, 

které zřídil arcibiskup pražský Jan Graubner. 

10) Diskutován byl průběh letošního Svatomartinského průvodu: 

 

- Průvod bude zahájen v kostele Sv. Rodiny v 17 hodin slovem P. Řehoře. 

- J. Klápště informoval, že s Martinem Boukalem domluvil technické 

záležitosti jako je např. ozvučení. Dále informoval o tom, že místostarosta 

Marek byl obeznámen s průběhem a zajistí megafon a zákazy stání u 

kostela sv. Martina. 

- P. Janto pořídil dva kostýmy sv. Martina. Domluví se s panem Hrdinou 

ohledně koní a předání kostýmů. Rovněž domluví s D. Jantem instalaci 

výzdoby věže. 

- P. Řehoř domluví s paní Hoskovcovou rozvinutí obrazu. 

- Je třeba zkoordinovat činnost tak, aby se vyčkalo příchodu celého průvodu. 



 

11) Pouť do Hájku dne 7.10.2023 se vydařila a na místě bylo velké množství 

řepských poutníků. 

12) Mši svatou 5.11.2023 v 9 hodin ke společné oslavě svátků sv. Karla 

Boromejského a sv. Martina bude celebrovat arcibiskup pražský Jan Graubner.  

Potom proběhne farní kafe. P. Řehoř požádá oficiálně o zapůjčení jídelny DCB. 

Přípravný tým farního kafe bude potřeba pro tento den rozšířit na min. 4 

pomocníky. Bude – li potřeba něco dokoupit, bude tak učiněno z farního nebo 

kasy farního kafe. 

13) V souvislosti s výměnou žárovek obdrží P. Řehoř finální nabídku. 

14) Kovářské práce na plotu u kostela sv. Martina byly dokončeny. Kovář Růžička 

pošle fakturu na cca. 60 000,- Kč. 

15) M. Svatošová informovala, že v horském středisku Eljon zbývá už pouze volný 

šestilůžkový pokoj. Pobyt farníků zajišťuje Pavla Jurigová. 

16) V klubu DCB jsou dvě skříňky využívány pro farní kafe, 2 skříňky jsou 

katechetů a v dalších jsou knihy farní knihovny, které budou nabídnuty 

k rozebrání.  

17) V souvislosti s připravovaným přesunem sluchátky ozvučených lavic v kostele 

Sv. Rodiny informovala S. M. Dolorosa velmi podrobně o všech technických 

možnostech včetně kalkulací dodaných panem Peckou. Součástí nové výbavy 

bude i dvoukanálový bezdrátový mikrofon. 

 

Nové body: 

 

18) S. M. Dolorosa upozornila na rekonstrukci kaple na hřbitově Kongregace. Mše 

svatá 2.11.2023 bude tedy v kostele Sv. Rodiny od 18 hodin a po mši bude u 

kříže na hřbitově pobožnost, přičemž kaple se nebude otvírat. 

19) Na svátek Všech svatých 1.11.2023 nebude ve farnosti mše svatá, neboť jsme 

zváni do kostela Všech svatých, která bude celebrována pražským 

arcibiskupem J. Graubnerem. 

20) M. Svatošová seznámila PR s adventními modlitbami farníků za řepské 

spoluobyvatele. Budou připraveny kartičky s názvy 50 řepských ulic, které si 

farníci rozeberou a budou se modlit za obyvatele, kteří v dané ulici bydlí. Vše 

bude ohlášeno na svátek Krista Krále. 

21) J. Klápště sdělil, že je potřeba hledat nového koordinátora Živého Betléma. 

22) Někteří farníci upozornili členy farní rady na nutnost větrání i na určité 

neshody, neboť každý má hranici komfortu jinde. PR konstatovala, že tento 

problém nelze vyřešit ku spokojenosti všech. 

 

Úkoly, které stále přetrvávají: 

 

23) Větší akce farnosti (Živý Betlém, Svatomartinský průvod apod.) je potřeba 

připravovat s dostatečným předstihem už od září a sehnat pomocníky.  



24) M. Šturma stále hledá koordinátora dětských katechezí v průběhu nedělních 

mší. 

25) P. Angelo Scarano na základě velmi kladné osobní duchovní zkušenosti z pouti 

do Medjugorje, má v úmyslu pouť znovu uskutečnit a nabízí možnost, aby se 

připojila naše farnost. P. Řehoř souhlasí, pokud bude mezi farníky zájem.  

26) P. Řehoř pozval na příští rok na Noc kostelů sestru Petru, Benediktinku z Bílé 

Hory k další přednášce o beuronském umění. Je třeba připomenout před 

konáním akce. 

 

 

Příští zasedání PR se uskuteční ve čtvrtek 9.11.2023 od 19:00 hod. v klubu DCB.  

 

 

Zapsal: M. Šturma      Schválil: P. Ř. Žáček 


